
Zápis č. 22 
 
o schůzi SR o.s. Bráničánek konané dne 5.10.2010 od 18:00h v salonku restaurace U Kališů. 
 
Přítomni:  Černý Jan, Plačková Hana, Kotolanová Petra, Ferda Dušan, Havlová Eva, 

Zaplatílková Hana, Dužíková Petra, Krutišová Hana, Krutiš Libor, Brustmann 
Aleš a Pirožková Jana. 

 
1) Zahájení 
 
Předseda Ing. Jan Černý zahájil schůzi SR s následujcím programem:

1. Zahájení 
2. Zprávy činovníků 
3. Drakiáda 
4. Vyřezávání dýní 
5. Lampionové úspávání ... 
6. Dětské hřiště 
7. Různé 

 
2 ) Zprávy o činnosti 
Předseda sděluje k Ženáčským hodům, že faktura OSA byla zaplacena, vše je tedy již 
vyřízeno. 
Dále sděluje, že na akci Malování křídou bylo vybráno: 2.130 Kč. Peníze předány hospodářce 
Petře Kotolanové.  
Dvě přání k narození dítěte (David Dlouhý a Ludmila Navrátilová) budou odeslána zítra. 
Jeden člen ukončil členství. SR to bere na vědomí.  
 

3) Drakiáda 
Ve středu 6.10.2010 se pokusíme najít nějaký vhodný prostor u řeky. Jednatelka Hana 
Plačková sděluje, že pole jsou po deštích podmáčená a ani předpověď počasí není příliš 
optimistická. V případě nepřízně počasí se drakiáda posune o jeden týden na sobotu 16. října 
odpoledne v 15h.  
 

4) Vyřezávání dýní  
Jednatelka Hana Plačková sděluje, že dýně letos nejsou. Evžen Svoboda pro tyto účely zasel 
na jaře dýně, avšak kvůli nepříznivému počasí a zaplavě dýně nevzešly. Jako náhradní řešení 
usneseno, že místo dýní vyrobíme svítící „lampy“ z velkých zavařovacích sklenic, které 
nazdobíme. Každý nazdobí podle své fantazie, co uzná za vhodné. Lampy pak rozmístíme 
podél trasy průvodu Lampionového uspávání. 
 
 
5) Lampionové uspávání 
Předseda sděluje, že 27.10. 2010 se uskuteční Lampionové uspávání. Uspávání čeho se ve 
školce zeptá jednatelka Hana Plačková. Zjistí, co se dá s dětmi ve školce udělat a vyrobit. 
Otázky a úkoly budou jenom Na potoku a V sadech. Otázky budeme řešit, až bude jasné téma 
uspávání.  
Megafon si půjčíme od hasičů. Kdo má doma pro děti drobné dárky třeba z Kinder vajíčka, 
tak může již nosit k Plačkům. 



Předseda dále sděluje, že jej oslovil pan Jan Kouřil s návrhem oživení tradinčí oslavy 28.října 
(založení Československá republka v roce 1918), kdy oslavy byly vždycky doprovázeny 
mimo jiné i lampionovými průvodem od školy na sokolovnu, kde byl z balkonu nebo jen ze 
stupně ode dveří krátký projev, někdy i s reitací. 
Po kratší diskusi usneseno zachovat stávající pojetí akce, která je určena především jako 
zábavně-naučná večerní procházka pro děti. S ohledem na účast většího počtu dětí by nebylo 
bezpečné zastavovat průvod u pomníku, neboť je to u silnice. A program u sokolovny je již 
tak docela dlouhý. Nicméně se pokusíme do budoucna najít vhodnou formu, jak alespoň 
částečně tuto významnou událost připomenout.   
 

6) Dětské hřiště 
Návrh od firmy Bonita přijat za definitivní. Pouze upravíme objednávku tak, že zrušíme 
lavičky, koš a stojan na kola. Tyto prvky si obstaráme sami. Stojan na kola bude z kmene 
stromu. Lavičky a koš by mohli udělat sponzoři. 
Předseda Jan Černý oznámí naše rozhodnutí firmě Bonita, požádá o vytvoření vizualizace 
celého hřiště, abychom ji mohli použít pro jednání se sponzory. Předseda dále začne 
připravovat stavební ohlášení. Dotčené majitele přilehlých nemovitostí, jejichž podpisy jsou 
nutné pro ohlášení, osloví společně s jednatelkou Hanou Plačkovou. 
Nejpozději do příští schůze také sestavíme seznam potenciálních sponzorů, které oslovíme, 
zdali by nám byli ochotni přispět na hřiště. 
 

7) Volné návrhy  
 
Hanka Zaplatílková sděluje, že se zítra tj. 6.10.2010 uskuteční setkání s Ing. doc. arch. Karel 
Havlišem v Brně na VUT, na které bude stanoven další postup v projektu úpravy prostranství 
na potoku a urbanistické studie. Z naší strany se budou účastnit předseda Jan Černý, Hana 
a Martin Zaplatílkovi. 
Studenti, kteří se na tento projekt přihlásili si tady již byli prostor prohlédnout. Rádi by znali 
další podrobnosti a navrhují doplňující anketu pro občany.  
 
Předseda Jan Černý sděluje, že na internetových stránkách nachystá stránku: „Sponzoři“. 
 
Vytváření přáníček k narození dětí projedná Hana Plačková s vedoucí učitelkou MŠ Lenkou 
Badinovou. 
 
Jednatelka Hana Plačková sděluje k dotazníku v MŠ ohledně finanční spoluúčasti rodičů při 
zakoupení nového povlečení pro děti, že rodiče ve značné většině souhlasí s plnou spoluúčastí 
(do výše 360 Kč). Po kratší diskusi usneseno shromáždit nejpozději do 15.10.2010 návrhy, co 
a kde koupit nebo kde nechat ušít a pak rozhodnout o dalším postupu.  
 
Hana Plačková připomíná, že vhodné krabičky na dárečky na vánoční stromek již můžeme 
začít sbírat.  
Hana Krutišová vznáší dotaz, jak budou dárečky balené a navrhuje červeno zlatou fólii. 
 
Schůzi ukončil předseda sdružení v 20:00. 
 
zapsal 
 
Ing. Jan Černý 
t.č. předseda  


